

## Disclosure of Material Information

### الإفصاح عن معلومات جوهرية

**To: Bahrain Bourse**

P.O. Box: 3203

Manama - Kingdom of Bahrain

السادة/ بورصة البحرين

ص.ب. 3203

المنامة - مملكة البحرين

National Bank of Bahrain. B.S.C would like to announce the following material information:

يعلن بنك البحرين الوطني ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبينة تفاصيلها أدناه:

Date	2 <sup>nd</sup> November 2025	2 نوفمبر 2025	التاريخ
Company Name	National Bank of Bahrain B.S.C. بنك البحرين الوطني ش.م.ب.		
Trading Code	NBB		
Subject	<b>Disclosure of Material Information</b> <b>الإفصاح عن معلومات جوهرية</b>		
Material Information	<p>National Bank of Bahrain (NBB) and Bank of Bahrain and Kuwait (BBK) announce the signing today, Sunday, November 2, 2025, on the sidelines of Gateway Gulf Forum, of a Memorandum of Understanding (MoU) to advance discussions regarding the potential merger under a clear and collaborative framework. In particular, both parties have agreed on a non-binding basis to commence a reciprocal due diligence process and to negotiate definitive and binding terms of a potential merger.</p> <p>Should an agreement between the banks be reached and the merger proceed, both banks believe that the proposed merger has the potential to create a stronger, more dynamic and forward-looking entity with enhanced scale, agility, and capabilities, empowering it to support Bahrain's Vision and contribute meaningfully to the Kingdom's economic diversification and global competitiveness. The MoU establishes a framework for both banks to explore new strategic opportunities to deliver greater value to customers,</p>	<p>يعلن بنك البحرين الوطني (NBB) وبنك البحرين والكويت (BBK) عن توقيعهماليوم، الاحد الموافق 2 نوفمبر 2025 وذلك على هامش منتدى بوابة الخليج، مذكرة تفاهم تهدف إلى دعم المباحثات المتعلقة بالاندماج المحتمل بينهما ضمن إطار تعاون واضح وقد اتفق الطرفان، بشكل غير ملزم، على بدء عملية العناية الواجبة، والتفاوض على الشروط النهائية الملزمة الخاصة بالاندماج المحتمل.</p> <p>وفي حال التوصل إلى اتفاق بين البنوك والمصري قدماً في عملية الاندماج، يؤمن الطرفان بأن هذا الاندماج لديه القدرة لخلق كيان أقوى وأكثر ديناميكية وتطوراً، يتمتع بقدرات وحجم أكبر، مما يمكنه من دعم رؤية البحرين والمساهمة بشكل فاعل في تنويع اقتصاد المملكة وتعزيز تنافسيتها عالمياً. وتضع مذكرة التفاهم إطاراً للتعاون بين الطرفين لاستكشاف فرص استراتيجية جديدة تهدف إلى تقديم قيمة أكبر للعملاء والمساهمين والاقتصادات التي يعملان بها.</p>	<b>المعلومات الجوهرية</b>

<p>shareholders, and the economies in which they operate. Both banks will engage closely with regulators and stakeholders to assess the viability and optimal structure of the potential merger.</p> <p>Completion of the proposed transaction will be subject to various conditions, including but not limited to, an agreement on the binding terms of a potential merger, the receipt of requisite regulatory approvals and the approval of each of the shareholders of NBB and BBK. Both parties are working collaboratively and constructively to ensure that these conditions are satisfied in due course.</p> <p>Until a potential agreement is reached, NBB and BBK will continue to operate independently, focusing on their respective strategies and maintaining their commitment to delivering outstanding and innovative customer experiences.</p> <p>Both institutions reaffirm their commitment to transparency, stakeholder engagement and strong governance, as well as to continue driving growth and value creation across all markets they serve.</p>	<p>كما سيعمل البنكان بشكل وثيق مع الجهات التنظيمية وأصحاب المصلحة لتقدير جدوى هيكلية الاندماج المحتمل.</p> <p>وسيخضع إتمام الصفقة المقترحة لعدد من الشروط، بما في ذلك – على سبيل المثال لا الحصر – الاتفاق على الشروط النهائية الملزمة للاندماج المحتمل، والحصول على الموافقات التنظيمية الالزامية، وموافقة مساهمي كل من بنك البحرين الوطني وبنك البحرين والكويت. ومواصل الطرفان العمل بشكل مشترك وبناء لضمان استيفاء هذه المتطلبات في الوقت المناسب.</p> <p>وإلى حين التوصل إلى اتفاق محتمل، سيستمر كل من بنك البحرين الوطني وبنك البحرين والكويت في العمل بشكل مستقل، مع التركيز على استراتيحياتهما الخاصة والالتزام بتقديم تجارب مصرافية متميزة ومبكرة لعملائهم.</p> <p>ويؤكد البنكان من جديد التزامهما بمبادئ الشفافية والتواصل مع أصحاب المصلحة والحكومة المتنية، إلى جانب مواصلة تحقيق النمو وخلق القيمة في جميع الأسواق التي يعملان فيها.</p>	
<p><b>Impact on Financial Position</b></p>	<p>To be disclosed when applicable</p>	<p>سيتم الإفصاح عن ذلك في حينه</p>
<p><b>Previous relevant disclosures (if any)</b></p>	<p>7 أكتوبر 2025 – 2025 20 يوليو 2025 – 2025 27 مايو 2025 – 2025 27 أبريل 2025 – 2025 9 فبراير 2025 – 2025 8 يناير 2025 – 2025 8 ديسمبر 2024 – 2024 6 نوفمبر 2024 – 2024 6 أكتوبر 2024 – 2024 4 سبتمبر 2024 – 2024</p>	<p>الأثر على المركز المالي</p> <p>افتتاحات سابقة ذات صلة (إن وجدت)</p>

	30 July 2024 – 2024 25 يونيو 2024 - 2024 12 May 2024 – 2024 9 April 2024 – 2024 11 March 2024 – 2024 11 مارس 2024 – 2024 11 فبراير 2024 – 2024	
--	--	--

Name	خالد منور الشمرى Khalid Minwir Al Shammari	الإسم
Title	مستشار قانوني وأمين سر مجلس الإدارة Legal Counsel and Board Secretary	المسمى الوظيفي
Company Seal	ختم الشركة	التوقيع

Khalid Minwir Al Shammari (Nov 2, 2025 16:04:21 GMT+3)